

Title (en)

DRAINING TUBE.

Title (de)

DRAINAGESCHLAUCH.

Title (fr)

TUYAU DE DRAINAGE.

Publication

EP 0176516 A1 19860409 (DE)

Application

EP 84902800 A 19840717

Priority

- CH 394083 A 19830719
- DE 3325920 A 19830719

Abstract (en)

[origin: WO8500526A1] Draining tube consisting of a base tube (1) whose perforations (3) are located in outside groove-like depressions (2), covered at least on its perforated part with a thin-walled tight fitting covering tube (4) having sieve-like perforations (5) in the area of the perforations of the base tube (1). It is characterized by its low tendency to clog and its atraumatic extraction capability.

Abstract (fr)

Tuyau de drainage composé d'un tuyau de base (1), dont les perforations (3) sont situées dans des dépressions extérieures (2) en forme de conduits, recouvert au moins sur sa partie perforée d'un tuyau de revêtement (4) très ajusté, à paroi mince et possédant dans la zone de la partie perforée du tuyau de base (1) des perforations (5) en forme de cible. Il est caractérisé par une faible tendance à se boucher et par une capacité de retrait atraumatique.

IPC 1-7

A61M 27/00; A61M 1/00

IPC 8 full level

A61M 27/00 (2006.01); **A61M 25/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61M 27/00 (2013.01); **A61M 25/007** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8500526A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8500526 A1 19850214; EP 0176516 A1 19860409

DOCDB simple family (application)

EP 8490220 W 19840717; EP 84902800 A 19840717